
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY DNE 29. 8. 2012  

PŘÍTOMNI: Ing. Švaříčková, Mgr. Horák, paní Nováčková, paní Večeřová, Mgr. 

Smrček 

OMLUVEN: Mgr. Hort 

HOST: Mgr. Procházka  

PROGRAM:   

1. Zahájení 

2. Seznámení se s novelou školského zákona a především oddílu o školské radě 

3. Mgr. Smrček seznámil přítomné s právním výkladem činnosti ve školské radě 

4. Ing. Švaříčková informovala členy rady o možnosti zateplení školy a výměny 

oken  

- navrhla zveřejňování zpráv z jednání školské rady na webových stránkách 

městyse 

5. Ředitel školy Mgr. Procházka seznámil školskou radu se záměry vedení školy 

- snížení počtu pedagogických pracovníků 

- podání nového projektu v hodnotě cca 2 500 000,- Kč -  z této částky 600 000,- 

Kč může být vyčleněno na zařízení nových učeben  

- jiný přístup při jednání se zástupci tříd a výboru SRPDŠ  

- snaha o zlepšení materiálních podmínek (mnoho let není škola vymalovaná, 

podlahy v některých třídách jsou v nevyhovujícím stavu,…) 

- vypracování výroční zprávy místo minulého vedení 

- jednání o nákladech při využívání tělocvičny a sálu 

- mírný úbytek žáků, který znamená snížení státních dotací na školu 

6. Mgr. Horák vyslovil obavu, že snížení počtu dělených hodin na škole oproti 

loňskému roku, následná redukce počtu učitelských úvazků a propuštění 

několika učitelů výrazně překročilo nezbytně nutnou míru, bylo sociálně 



necitlivé a může negativně ovlivnit úroveň výuky (menší prostor pro 

individuální práci s žáky, nižší aprobovanou) 

7. Členové školské rady se dohodli, že další jednání se uskuteční začátkem října  

 

 

                                               Zapsal: Mgr. Zdeněk Smrček 

 


